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 ( 580310662ע"ר )"נתיבי האש"   600עמותת חטיבה  

 

 25.11.20024סיכום ישיבת ועד )בזום( 
 

השתתפו: איבי רותם, עובד מעוז, שמעון היבש, אריה בשן, איתן כהן, דרור בן הרואה, אהרון נרקיס, יובל ויס 
 (. 2ביקורת מתוך   עדתחבר ו  1, 14חברי ועד מתוך  7)
 

 הישיבה נועדה ל:
 סיכומים, מסקנות והצעות בעקבות כנס סוכות  .1
 דיון/רעיונות איך לשמר את פעילות העמותה בשנים הבאות. .2

 
 איש, ברור שלא כולם נרשמו. 164הרישום והפקת תגי משתתף עבדו טוב. נרשמו  איתן:

 ביה בכרטיסי אשראי עבדה היטב.גמערכת ה
 

 , הערות שנכתבו לקראת הישיבה: נרקיס
 

יש לחשוב על תאריך הכנסים הבאים, לאור בעיית פקקים )עלייה לירושלים(    –תאריך הכנס   .1
 נסיעות לחו"ל ואפשרות לגשמים.

 הנושא נדון בישיבה אך לא גובשה החלטה. 
 

שנה למלחמה,   50עד היום היו פצועים גוף ונפש, תומכי הלחימה,    –נושאים מובילים בכנסים   .2
 אחים שכולים. 

 
האם ומתי? אולי מספיק באנדרטה. ] קשיים במעבר בין האנדרטה לאודיטוריום    – אודיטוריום   .3

 ת. נדון בקצרה, לא היו החלטו)בעיות גיל([ 
 

 הוספת/ החלפת חברים בוועד העמותה. )לשבור שגרה, מחשבות חדשות( .4
שברבות הועלתה הצעה לפנות במכתב לתפוצת העמותה ולנסות לגייס כך חברי ועד חדשים  

 הימים יקחו על עצמם את ההובלה. 
קבוצת מטרה טובה  קבוצת יתומי החטיבה היא    אולי  ואחרים מפקפקים ביעילות פניה כזו.  עובד
 לדעת הרוב רק פניה אישית ל"שותפים פוטנציאלים" עשויה להועיל.  לכך.

נכון להיום, נקבעה כבר פגישה בענין עם אלדר זילבר, בנו של מוטי זילבר, יפגשו אתו נרקיס 
 ויובל. 

 להצטרף לועד. החברים מתבקשים לדבר/להפגש עם אנשים נוספים ולהציע להםכל 
 

התאומים מול הצבא )קצינת הנפגעים עבדה טוב( יש להוסיף אדם לתאומים מול   –לוגיסטיקה   .5
 נדון לא הענין  יד לשריון ואחזקת האנדרטה )החלפת הכיתוב באנדרטה, עמדה קולית, ובכלל(

 
יש לציין כי עמדת    .(מזון' קפה והשירותים היו למופת. )תמיד יש דילמה להעריך מס' משתתפים .6

וניידת השירותים נתרמה ע"י בעל החברה לזכר  הקפה נתרמה במלואה ע"י חברנו רוני לניאדו  
 אחיו שנפל לאחרונה במלחמה וכמחווה לפעילות ההנצחה של העמותה. 

 
 איש.  250הגיעו כ  תלהערכתי לפי שימוש בכיסאו .7
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 אפ ( לטעמי היה חסר ובאיחור.  –תזכורות לכנס בכל המדיות ) באתר החטיבה, דוא"ל  וואטס  .8

 
 הסרטים על זרי האבל של העמותה והמשפחות השכולות לא היה שלנו כרגיל. .9

 
 נחוצים.וסכם ששלושה ה  ?3תורנים: האם צריך   .10

 
ההזמנה "עוצבה" ע"י קצינת הנפגעים, האם נכון לעשות זאת. הכיתוב חייב להיות לפי החלטת   .11

 ואישור הוועד, וכך המשלוח. 
מבלי שהעיצוב, אכן אין להשאיר את עיצוב ההזמנה בידי קצינת הנפגעים או גורם כלשהו,  :  יובל

 ו לענין זה.לרבות הכיתוב, יבחן ויאושר בועד או ע"י נציגי
 

 : דרור
 א. המלצה לוותר גם בעתיד על ההתכנסות,באודיטוריום. 

 בחושך. שהפיזור יהיה עם אור אחרון ולא לשעה ארבע כדי ב. להקדים את תחילת הטכס
יותר ג.   גדולה  היתה  שהגיעו  האנשים  כמות  חמש.  בשעה  הטכס  תחילת  לקראת  במאפים  מחסור  היה 

 )לשמחתנו( ביחס לכמות המאפים שקנינו. מבטיחים לתקן למפגש הבא.
 
 
השנה הדיון הרציני בענין התחיל בסביבות יולי.  אנחנו בבעיה בענין מנחה הטכס ונושא מוביל.כל שנה : עובד 

 לקבוע מבעוד מועד, יולי מאוחר מדי.  מציע
 

 ינסה להתרים עוד אנשים  ,  19500  -ש"ח, תרומות כ  17600  -כהוצאות האירוע הסתכמו עד כה ב  שמעון ה.:
 שלא הסתדר להתרימם באירוע. 

 
 , פוספס.שילוב הנושאים של האחים השכולים ומלחמת אוקטובר, לא היה טוב אריה:

טכס אזכרה. רוצה לראות יותר התייחסות לנופלים, בעיקר בכלל האירוע הפך להיות יותר מפגש חברים ופחות  
מציע להעמיד  אריה  , לא לאזור האנדרטה.  מתאים יותר לאודיטוריוםזה  :  הערת איתן  בנאומים, בסרטי וידיאו.

 הקרין תמונות בכנס השנה שעברה.מסך ענק עם תמונות הנופלים באיזור הכינוס, כמו המסך ש
 .ך כזהסהצעות למ/רסוכם שאריה יבדוק היתכנות/מחי

לדעת כבר כמה שנים(.    מארגן ומנחהאריה  )ש  לדיון האם להמשיך ולקיים את הטכס ביום הזכרון אריה מעלה  
 כולם נכון להמשיך.

 
 (, אנא התייחסותכם לשאלות שנשארו פתוחות: חברי הועד )כולל כמובן ו. ביקורת

 
 )בין חגי תשרי? מועד אחר?( האם לשנות את מועד הכנס ואם כן למתי .א
 ? לאיזו שעה?האם להקדים את הטכס –לו"ז הכנס עצמו  .ב
 אודיטוריום? כן/לא  .ג
 שיהיו באודיטוריום.   שראוי אישים וכו'/תכנים/נושאים –אם כן אודיטוריום   .ד
 .וכיוב' / פוספסו בסיכוםושכחתם/לא נכחתם/הארות והערות שרציתם להעלות  .ה

 
 

 רשם: יובל ויס. 
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